
 

 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande  

Hans Lindberg (S):  

Vad händer gällande Äldrecentrum i 

gamla bibliotekets lokaler? 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2015-11-30 

 

På kommunfullmäktige den 27 april 2015  ställde Vänsterpartiet frågan 

om Socialdemokraterna är villiga att verka för ett Äldrecentrum i gamla 

bibliotekets lokaler. Vänsterpartiet välkomnade detta initiativ från 

pensionärsföreningarna då vi anser att förslaget är i linje med 

kommunfullmäktiges beslut om icke-kommersiell verksamhet. Även 

Socialdemokraterna ställde sig överraskande positiva till förslaget och 

skulle ge UKF i uppdrag att se över möjligheten att tillskapa en sådan 

plats.  

 

Centret skulle kunna bli en viktig resurs och plattform för äldre i hela 

Umeåregionen med sina ändamålsenliga lokaler och sin geografiska 

placering i direkt anslutning till Vasaplan.  

 

 

Fråga: 

 

- När kommer ett Äldrecentrum i gamla bibliotekets lokaler 

vara klart? 

 

 

 

Elsa Andersson Hedqvist 

Vänsterpartiet
 

 


